
Zapisnik 2. Sestanka GO Voke - Občine Preddvor dne 31.03.2015  
 
Datum in ura: 31.03.2015 (18:30 uri) – sejna soba Občine Preddvor 
 
Prisotni: Miran Perko (predsednik), Marjan Bogataj (član), Slavko Alojz Bogataj (član), 
Primož Gregorc (član), Marko Bohinec (direktor občinske uprave Preddvor / član), Miran 
Zadnikar (župan), Darja Delavec (predsednica Odbora za delo, šport in kulturo) 
Upravičeno odsotni: Iztok Pavc (član) 
 
Predlog dnevnega reda: 

1. pregled zapisnika 1. Sestanka, 
2. seznanitev z vsebino sestanka predsednika ŠD Preddvor s predstavniki lastnika zemljišča 
    za žago, 
3. seznanitev z vsebino sestanka pri županu s projektanti OPPN Voke, 
4. obisk svetnikov na igrišču ŠD Preddvor »Za žago«, 
5. seznanitev z novimi/trenutnimi okoliščinami projekta ŠP VOKE, 
a. obnova šolskih športnih igrišč, 
b. prometna ureditev okrog šole in dostop do ŠP Voke – trenutno stanje, 
6. predlogi za ogled referenčnih športnih površin – bližnje Občine, 
7. Razno – pobude in predlogi 

 
 
Miran Perko: Opravi pregled zapisnika 1. sestanka – na zapisnik ni pripomb! 
 
Marjan Bogataj: Pod točko 2 pove – Predsednik ŠD Preddvor g. Rogelj se je dobil na 
sestanku s predstavniki MEDEX-a (pravnic,  tržnica). MEDEX nima zadržkov na delo 
kluba na omenjenem zemljišču, vendar za v bodoče želi naredi ti najemno pogodbo. 
Znesek najema še ni določen. Dogovarja se v smeri pokroviteljstva.  
 
Slavko A. Bogataj: …doda, da nerešena razmerja med lastnico MEDEX -a in lastnikom 
JELOVICA-e negativno vplivajo na dostop do igrišča »za žago«. Na novo in brez 
predhodnega obvestila je postavljena s strani JELOVICA-e zapornica, ki onemogoča 
direkten dostop do igrišča in črpališča kanalizacijskih odplak preko Kokre. Župan se 
obveže TAKOJ (01.04.2015) poklicati g. Benčino in razrešiti dilemo dostopa do igrišča, 
ter o tem obvestiti GO Voke. Zagotovi se 1 ključ za ŠD Preddvor in 1 ključ za gasilce 
(kot je bilo že dogovorjeno pred odstranitvijo zapornice!) 
 
Slavko A. Bogataj: Pod točko 3 predstavi zaključke 2. sestankov s projektantom OPPN, 
županom, arhitektom Nadižar-jem in predstavniki šole (športnimi pedagogi). Predstavi 
pomisleke g športne pedagoginje v šoli ga. Cuderman na projekt Nadižar -ja (tribune, 
pokriti prostori, asfaltna podlaga, igrišča za odbojko na mivki, skate park,…), ter zadevo 
v odgovoru sklene s prenosom košarkaškega igrišča na sedanje rokometno, preplastitev 
z umetno maso, nogometno igrišče z um.travo,….  ZAKLJUČEK: je, da se pripravi idejni 
osnutek dejavnosti na igrišču za šolo, katerega se posreduje Nadižar -ju v izdelavo in 
pripravo. Pripravi ga S.A. Bogataj do 03.04.2015! 
 
Miran Zadnikar: …doda, da bo projekt širitve šp. dvorane v okviru šole šel v pripravo v 
naslednjem letu. Izgradnja je odvisna od EU razpisov, kateri bodo v naslednjih letih 
namenjeni tem projektom, vsekakor ne more biti v tem mandatu. Širitev športne 
dvorane bo vplivala tudi na zgornje rokometno igrišče s svojimi merami. Hkrati opozori, 
da zaradi razpisnih pogojev, prehitevanje z deli ni smiselno. 

 



Slavko A. Bogataj: predlaga sestanek župan/predsednik MNZG/ŠD Preddvor, kjer bo 
predsednik MNZG predstavil način, kako NZS spodbuja izgradnjo nogometnih igrišč z 
umetno travo in kakšnim izvedbenim pogojem mora biti zadoščeno (primer v bližji 
okolici ŠP Rapa na Visokem). 
 
Miran Perko: …Pod točko 4. predstavi obisk občinskih svetnikov na igrišču »za žago« v 
katerem so predstavniki ŠD Preddvor predstavili svoje delo  in infrastrukturne potrebe za 
nemoteno delo. Doda tudi, da je nedopustno, da se o tem obisku o medijih ni napisalo 
nič (primer Moja-Občina).  
 
Pod točko 5 a) se vsi strinjajo, da je bila obravnavana pod točko 3. in se jo preskoči. 
 
Miran Zadnikar: …pod točko 5.b) pove, da se skupaj s projektantko Strupi-jevo 
»konzultira« o popravljenem predlogu »ceste okrog šole« in sicer, da se napravi 
krožišče za avtobus okrog transformatorja (za 2 avtobusa), nižje na Šolski ulici pa še 2 
postajališči za avtobus, brez dela S obvoznice. V tem primerubo treba vzpostaviti  2-
smerno prometnico ob vrtcu do ŠP Voke. Zaradi problema dostopa na območje ŠP Voke 
(možnost razlastitve) se dela na alternativnem ožjem dostopu, da se ta problem v 1. 
fazi obide. Ali je zadeva izvedljiva, bo znano 01.04.2015, o čemer bodo vsi člani 
obveščeni po el.pošti.  
 
Na vprašanje S.A.Bogataj-a, kaj se zgodi, če to ne bo izvedljivo g. Zadnikar odgovori, 
da ostaja potem prvotna varianta S obvoznice in razlastitev oz. bodo poskušali vseeno 
izvesti alternativo z ožjim mostom ali brez pločnika v  1. fazi. Predlaga tudi ponovni 
obisk sporne stranke s strani ŠD Preddvor, da si premisli v kolikor je to sploh še 
mogoče. 
 
Marko Bohinec: …doda – da poplavna študija s strani g. Ulčarja še ni narejena in, da je 
verjetnost sprejetja OPPN-ja v letošnjem letu (na začudenje vseh prisotnih) minimalna.  
 
Na vprašanje S.A.Bogataj-a, vezano na pripravljena sredstva za ŠP Voke, g. Zadnikar 
odgovarja, da se morajo le-ta v tekočem proračunskem letu porabiti, hkrati doda, da 
OPPN za Voke bo izveden v letošnjem letu, kar je odvisno od izdelave poplavne študije. 
 
Miran Perko: …ponovno opozori na neskladnosti med sprejetim OBČINSKIM 
PROSTORKIM PLANOM (Ur.glasilo Občine Preddvor št. 8 / 27.10.2014) in trenutnimi 
predlogi/projekti izvedbe cestnega dostopa do ŠP Voke in ceste okrog/ob šoli. Predlaga, 
da se OPPN za ŠP Voke in cesto okrog/ob šoli dela ločeno in s tem zagotovi hitre jšo 
pridobitev GD. Enako je potrebno RESNO razmisliti o rezervnem dostopu v Voke preko 
javne poti iz Mač. 
 
Na predlog ogleda referenčnih objektov S.A.Bogataj-a pod točko 6. je mnenje enotno, 
da se počaka do sprejetja OPPN-ja, ni pa razlogov, da se ne izbere projektanta, ki bo 
začel delati na idejnem projektu. 
 
Točka 7. – Pobude in predlogi: Na naslednji sestanek se povabi g. Ulčarja, da predstavi 
svoje delo in napredek pri izdelavi dokumentacije za ŠP Voke. G. Bohinec posreduje 
njegov kontakt za lažje sprem ljanje. 
 
Naslednji termin sestanka GO Voke bo določen najkasneje v torek 07.04.2015, ko bodo 
pridobljene VSE informacije, predvidoma pa bo 23. aprila (po Poslovniku GO Voke je 
sicer predviden zadnji četrtek v mesecu, vendar je 30. april med prazniki).  
 
 
 



Sestanek se je zaključil ob 19:45 uri. 
 
 
Zapisal: Miran PERKO 
 
 
Predsednik GO Voke:  Miran Perko 
 
V vednost: 

- Člani GO Voke 
- Občina (g. Miran Zadnikar) 
- Odbor za delo, šport in kulturo (ga. Delavec) 

 
 


